
Vejforeningen Strandvænget startede for godt og vel et år siden en 
underskriftindsamling mod etableringen af lokalplan 1113. 
 
1.157 borgere har sagt nej til etableringen af lokalplan 1113 og der afgivet 
409 kommentarer. Borgernes kommentarer følger i dette dokument. 
 
704 af borgerne kommer fra Risskov. 1.133 af borgerne kommer fra Aarhus. 
 
Med afsæt i persondataforordningen er kommentarerne anonymiserede.  
 
 
- Vi	skal	passe	på	Århus	

 
- Jeg	underskriver,	da	jeg	mener	Århus	sælger	ud	af	de	få	grønne	
rekreative	områder	der	er	for	borgere	i	Århus.	En	del	af	Risskov	
Strandpark	er	allerede	blevet	inddraget	grundet	udvidelse	af	
Badevej.	Nok	er	nok.	

 
- Århus	kommune	er	desværre	gået	fuldstændig	amok	mht.	nye	
bebyggelser	i	kommunen.	Stop	op,	og	husk	at	en	lokalplan	skal	
overholdes	og	ikke	forandres	efter	for	godt	befindende,	og	så	skal	de	
få	åndehuller	der	er	tilbage	bevares.	

 
- Fordi	vi	skal	passe	på	de	unikke	huse	og	grønne	områder	der	er	
tilbage	i	Århus.	

 
- Nok	er	nok.	Bevar	Risskov	som	den	charmerende	perle	det	er.	

 
- Jeg	er	flittig	bruger	af	åbdehullet	

 
- At	uspolerede	grønne	arealer	i	Aarhus	er	en	absolut	mangelvare.	Vi	
må	stå	sammen	og	kæmpe	for	hvad	vi	har.	

 
- Stop	nu	den	udnyttelse	af	alle	åndehuller.	

 
- -	fordi	Århus	kommune	også	her	skalter	og	forvalter	som	vinden	
blæser.	

 
- Risskov	Strandpark	er	et	fantastisk	dejligt	sted	og	et	rekreativt	
område	for	alle	på	Risskov	Fed.	

 



- Det	er	vigtigt,	vi	bevarer	de	grønne	områder.	
 
- Bevar	de	grønne	arealer	.!	

 
- Jeg	vil	ikke	at	der	skal	ødelægges	mere	natur	med	kæmpe	kasser,	der	
er	dyre	og	grimme	

 
- Massive	byggerier	lokalt	og	i	kommunen	som	helhed	kræver	vel	også	
“rum”	hvor	man	kan	nyde	natur,	hav	og	fællesskab	.	Strandhuset	er	
en	del	af	områdets	historie	!	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	det	grønne	åndehul	som	Strandparken	har	
været	i	alle	de	år	jeg	har	boet	i	Risskov.	Jeg	ønsker	desuden,	at	der	
skal	genetableres	det	samme	antal	adgangssteder	som	der	var	før.	
Enten	vha.	af	en	gangbro	hen	over	banen	eller	et	sæt	bommer	for	
gående;	evt.	igennem	Gallo-gartneriet.	

 
- Det	er	vores	allesammens	grønne	område	der	ødelægges	

 
- Jeg	mener	det	vil	ødelægge	kystlinien	og	fjerne	et	almennyttigt	
rekreativt	område.	

 
- Det	er	vigtigt	stiv	bevarer	de	små	ting	i	bydelen	som	er	med	til	at	
forme	byen	som	det,	den	er.	Mere	og	mere	fjernes	og	man	glemmer	at	
indtænke	infrastrukturen,	skoler	mv....	det	har	taget	overhånd!	

 
- Risskov	er	i	forvejen	omfattet	af	alt	for	mange	byggeprojekter,	som	
ikke	er	understøttet	af	fx	infrastruktur,	daginstitutionsudvidelser	mv.	

 
- Risskov	Strandpark	skal	bevares!	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	et	smukt	og	helt	unikt	område,	som	er	en	vigtig	
del	af	Risskovs	historie	

 
- Jeg	synes	at	Risskov	Strandpark	skal	bevares.	Der	bygges	meget	i	
Risskov	i	øjeblikket.	Mange	mennesker	på	lidt	plads	-	det	kræver	at	vi	
bevarer	de	små	åndehuller,	så	Risskov	kan	bevare	sin	sjæl.	

 
- Det	grønne	skal	bevares	og	kommunen	skal	lære	at	lytte	og	
respektere	borgerne	

 



- Det	er	vigtigt	at	bevare	strandparken	dom	et	åndehul	der	bliver	
benyttet	meget	SF	skoler	og	inst.	Til	familie	hygge	og	rekreation	for	
alle	

 
- Kan	godt	lide	natur	tæt	på	by	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	politikerne	er	ved	at	ødelægge	min	dejlige	by	
med	skov	og	strand	for	at	presse	enorme	mængder	nye	beboere	ind	
på	arealerne	(skatteindtægter)	til	fordel	for	den	natur	området	er	
kendt	og	elsket	for	OG	NU	SKAL	DET	STOPPE	Inden	det	er	for	sent.	
Bevar	området	og	bevar	naturen	der	er	bygget	rigeligt	med	grimme	
højhuse,	nu	skal	naturen	bevares.	Bæredygtighed	skal	være	
kodeordet	fremover	-	det	skal	politikerne	sikre-	det	er	på	tide	
politikerne	tænker	sig	om	og	lader	naturen	og	området	være.	

 
- Kraftig	reducering	af	grønne	områder	-overalt	i	området,	men	
specielt	ved	vandet...	

 
- Jeg	ønsker	et	grønt	åndehul	i	Risdkov	

 
- Jeg	mener	at	byen	bør	planlægges	for	langsigtet	udvikling	og	værdi.	
Hvorfor	vil	kommunen	sælge	vores	fælles	aktiver?	Hvis	kommunen	
har	behov	for	at	tilføje	midler	ved	salg	af	grøn	natur	og	dermed	
aktiver	der	aldrig	kan	købes	tilbage,	så	bliver	jeg	alvorligt	bekymret	
for	den	måde	kommunen	drives	på.	Kortsigtet	og	uklogt	i	
opgangstider.	

 
- SKAL	bevare	de	resterende	grønne	arealer.	Der	bliver	bygget	rigeligt	
for	tiden.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	de	byggeplaner	der	er	for	Risskov	kommer	til	
at	ødelægge	bydelen	😳	

 
- Byrådet	er	nødt	til	at	sørge	for,	at	Risskov	forbliver	med	at	være	et	
åndehul	med	hav,	skov	og	grønne	områder.	Risskov	skal	IKKE	
plastres	til	med	mere	byggeri😝tænk	Jer	dog	om	

 
- Strandhuset	og	Risskov	Strandpark	skal	bevares	som	et	
offentligt,rekreativt,	bynært	og	nødvendigt	åndehul	i	Risskov,	som	
trues	af	massiv	overbebyggelse.	

 



- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	skal	bevare	den	sidste	mulighed	for	et	
grønt	område	ned	til	vandet	i	Risskov.	Alt	bortset	fra	Strandpalen	er	
bebygget	fra	Risskoven	til	Åkrogen!	

 
- Da	psukiatrisk	hospital	nu	skal	beboes	af	flere	tusind	mennesker,	så	
er	det	rimeligt	at	disse	også	sammen	med	alle	andre	har	let	adgang	til	
stranden	og	de	herlighedsværdier	der	er	forbundet	med	
strandarealet.Det	har	intet	formål	for	almenvellet	at	nogle	enkelte	
rige	familier	skal	have	en	fortrinsret	til	dette	kystnære	område.Der	er	
mange	huse	at	købe	i	hele	Risskov	tæt	ved	vandet.	Århus	kommune	
har	råd	til	at	sige	nej	til	bebyggelse	på	grønne	områder	i	
kommunen;jeg	opfordre	kommunen	til	at	tage	på	studietur	til	grønne	
byer	for	at	få	inspiration	til	grønne	oaser	,hvor	vi	alle	i	en	ledig	stund	
kan	nyde	en	kold	øl,et	glas	vin	eller	en	is	el.	en	sodavand.	VI	
MANGLER	GRØNNE	OMRÅDER.	

 
- Enig	I	det	fremsendte	skriv	om	bevaring	af	Strandvænget.	

 
- Jeg	mener	at	udbygningen	af	boliger	i	Risskov	har	taget	overhånd,	
hvilket	allerede	kan	mærkes	på	trafiklarm	og	presset	på	vejnettet	i	
området.	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	vores	grønne	oaser	i	Risskov	

 
- Vi	skal	bevare	den	eneste	grønne	plet	i	Risskov.	Ny	hvor	resten	af	
byen	er	plastret	til	med	grimt	byggeri,	SKAL	den	bevares!	

 
- Vi	skal	bevare	så	meget	grønt	i	Risskov	som	muligt.	Byrådet	skal	ikke	
please	de	mange	investorer	der	kun	tænker	på	at	score	store	
gevinster	ved	meningsløse	såkaldt	byudvikling,	se	på	Aarhus	Ø,	se	på	
stadion/væddeløbsbane	projekt,	det	stopper	aldrig.	

 
- Risskov	oplever	en	mægtig	byggeaktivitet,	og	husene	ligger	stadig	
tættere.	Skal	Risskov	stadig	være	attraktivt	og	et	dejligt	rekreativt	
område,	må	vi	bevare	Risskovs	særlige	kilde	til	naturoplevelser	ud	
over	det	sædvanlige...	så	tæt	ved	"storbyen";	nemlig	den	uspolerede	
kystlinje	og	herunder	Risskov	Strandpark.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	de	grønne	områder	er	vigtige	i	bybilledet,	for	
helhedsindtrykket	og	som	et	godt	sted	at	være	for	både	børn	og	
voksne	i	mange	generationer.	

 



- Fordi	jeg	er	imod,	at	borgerne	fratages	rekreative	områder.	
 
- Vi	ødelægger	et	åndehul	til	vandet.	

	
- Området	betyder	meget	for	mig.	

	
- Nok	er	nok	
	
- Jeg	har	biet	i	Risskov	og	husker	området	som	helt	unikt.	Det	er	så	
synd	hvis	det	ender	med	tæt	bebyggelse.	Hospitalet	og	parken	har	en	
særlig	hustorie	som	skal	respekteres	

 
- Risskovs	grønne	arealer	er	pressede	som	aldrig	før.	Der	er	massiv	
øgning	i	antal	husstande	over	meget	kort	tid.	Men	der	tænkes	
åbenbart	kun	kortsigtet	på	profit	på	bekostning	af	fælles	grønne	
arealer.	

 
- Det	er	vanvid	at	ødelægge	Århus	på	den	måde	igen	og	igen.	

 
- Det	er	vigtigt	at	bevare	de	grønne	rekreative	områder	og	ikke	mindst	
adgangen	her	til	for	os	alle	

 
- Det	unikke	område	og	åndehul	selvfølgelig	skal	bevares	som	det	
ligger	til	glæde	for	det	stigende	antal	omkringboende	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	jeg	synes,	det	er	vigtigt	at	bevare	kystnære	
rekreative	områder.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	Risskov	strandpark	er	en	af	de	områder,	som	
er	med	til	at	give	risskov	fredfyldte	og	smukke	“gemmesteder”	

 
- Stop	det	vildtvoksende	byggeri	i	Risskov.	Bevar	de	grønne	områder!	

 
- Vores	strandpark	er	et	åndehul	og	bruges	rigtig	meget	af	
børneforældre	

 
- Århus	Kommune	skal	fastholdes	i	godkendt	lokalplan	for	Risskov	
Strandpark,	Rolighedsvej	16A,	8240	Risskov.	Ejere	skal	bevare	og	
vedligeholde	Strandhuset,	tegnet	af	Hack	Kampmann.	Anvendelse	
uændret	iht.	fundats.	

 
- Der	plastres	til	med	grimt	og	uigennemtænkt	byggeri	i	Risskov	



 
- Nu	er	det	sku	nok!	

 
- Byens	åndehuller	er	en	vigtig	grund	til	at	så	mange	kan	holde	ud	at	
bo	her,	og	at	bl.a.	Risskov	er	et	attraktivt	sted.	Det	er	vigtigt	at	
bevare!	

 
- Jeg	ønsker	at	der	igen	skal	være	græs	og	plads	til	leg	og	væren.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	bør	bevare	det	grønne	åndehul.	
	

- Det	er	afgørende	vigtigt	at	Aarhus	hold	fast	i	grønne	åndehuller,	
specielt	nu	hvor	der	foregår	en	tiltagende	fortætning	af	boligmassen	i	
Aarhus	-	der	skal	være	grønne	områder,	hvor	Århusianerne	kan	
komme	komme	lidt	ud	i	naturen	

 
- Det	er	så	synd	

 
- Det	er	vigtigt	at	vi	i	dette	lille	land	bevarer	vores	bevaringsværdige	
værdier.	Det	skal	ikke	bare	være	''kold''	spekulation	der	skal	
bestemme	udviklingen.	

 
- Fordi	vi	skal	værne	om	vores	fælles	ansvar	om	at	bevarer	Risskov,	
Risskovs	historie	og	netop	de	smørhuller	der	udgør	HVORFOR	
Risskov	er	Risskov!	For	hver	bygning	der	går	op,	tager	i	en	bid	af	
charmens	æble,	stjæler	fra	barndommens	minder	og	fratager	
fremtidige	generationer	den	arv,	vi	alle	(inklusiv	jer)	har	et	ansvar	
for	at	give	videre.	Til	køber,	arkitekt	mv.	De	fleste	udviklere	har	en	
stille	ambition	om	at	blive	husket	for	noget	godt	og	ekstraordinært.	
Jeg	ved	det	ubehageligt	når	nogen	siger	de	sandheden	man	måske	
ikke	helt	vil	konfronteres	med,	så	på	den	pæneste	mulige	måde:	I	vil	
blive	husket	for	jeres	egoisme	og	udhuling	af	de	grønne	områder,	
hele	byen,	inklusive	de	som	springer	på	cyklen	fra	Århus	midtby	har	
benyttet	i	mandsminde.	Vi	ser	på	jeres	projekt	med	ærgrelse,	nabo	til	
nabo	og	over	hækken.	Jeres	legacy	i	Risskov	er	udgjort	af	
hovedrysten,	tristhed	og	navnene	på	de	få	der	ødelagde	det	for	så	
mange.	Med	håb	om	at	i	genfinder	jeres	integritet.	Mvh.	N.	Nentvig	

 
- Strandparken	er	et	unikt	åndehul	der	er	beregnet	for	ALLE	borgere.	

 
- Der	er	behov	for	at	bibeholde	de	rekreative	grønne	områder	i	
Risskov	således	som	den	oprindelig	lokalplan	har	udstukket.	



 
- Jeg	underskriver	pga	at	der	bliver	alt	for	mange	boliger	i	det	område,	
der	er	snart	ikke	nogle	friarealer	til	badning	og	ophold.	

 
- Har	boet	i	Risskov	de	første	18	år	af	mit	liv,	og	et	tab	af	dette	grønne	
område	vil	være	et	stort	tab.	Lad	ikke	spekulanter	få	lov	at	ødelægge	
endnu	et	naturområde	i	Aarhus	

 
- Bebyggelse	vil	ødelægge	et	grønt	område	der	nu	er	til	glæde	for	alle	
beboere	i	Risskov	

 
- Nu	må	det	være	nok	med	byggeri.	Tag	hensyn	til	mennesker	og	natur!	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	Risskov	Strandpark	i	sin	nuværende	form	og	er	
IMOD	Aarhus	Kommune	ophæver/ændrer	den	nuværende	lokalplan	
for	området.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	de	mange	nye	boliger,	der	kommer	i	området	
i	disse	år,	gør	det	bare	endnu	mere	nødvendigt	at	bevare	de	få	grønne	
åndehuller,	der	er	tilbage	

 
- Strandparken	skal	bevares	som	et	grønt	åndehul.	
	

- Nu	må	byrådet	stoppe	med	at	give	lov	til	mere	byggeri	hver	gang	de	
ser	en	grøn	plet.	Ejendomsspekulanterne	og	byrådet	er	kun	opsat	på	
at	skovle	penge	ind,	ligegyldig	hvad	borgerne	siger.	Lad	os	snart	få	et	
nyt	byråd	der	ikke	lader	sig	styrer	af	de	to	ejendomsspekulanter.	

 
- Fordi	en	lokalplan	skal	respekteres	samt	at	grønne	fælles	arealer	er	
vigtige	mødesteder	for	byen.	Ikke	overbebygge	hele	Aarhus	og	
omegn.	

 
- Jeg	synes	det	er	betydningsfuldt	at	vi	bevarer	grønne	åndehuller	i	
byerne.	Det	er	de	rekreative	områder	der	gør	et	område	atttraktivt.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	det	er	vigtigt	at	vi	også	i	Risskov	har	et	grønt	
areal	

 
- Nok	er	nok.	Kommunen	skal	lære	at	lytte	og	respektere	borgerne	!	

 



- Jeg	underskriver	for	at	fastholde	Strandparken	komplet	med	offentlig	
adgang	for	alle.	Det	har	den	tidligere	rådmand	i	mit	påhør	givet	
tilsagn	om	

 
- Jeg	har	boet	i	Risskov	hele	mit	voksne	liv	og	er	forfærdet	ved	tanken	
om	at	det	omtalte	grønne	område	skal	gøres	til	genstand	for	
ejendomsspekulanter.	Helt	igennem	skandaløst.	

 
- Det	er	vigtigt	at	bevare	Aarhus	som	en	grøn	by,	der	giver	alle	borgere	
mulighed	for	et	sundt	og	givende	liv,	rekreative	områder	til	leg	og	
sport	og	sikre	adgangen	til	vand	og	strand.	

 
- Ønsker	ikke	at	kommunen	skal	ændre	i	de	lokal	planer	der	er	for	
området.	

 
- Det	er	et	fristed,	åndehul,	samlingssted,	minder	og	natur	som	står	
mig	nært.	Det	er	vigtigt	at	værne	om	de	steder	som	skaber	værdi	for	
byen	og	dets	beboere.	Natur	og	mennesker	er	en	vigtig	del	af	alles	ve	
og	vel.	Lad	det	være	og	se	menneskene	trives,	istedet	for	alle	mulige	
bebyggelser.	

 
- Grønne	arealer	er	sociale	samlingspunkter	og	Aarhus	beboerne	
kommer	cyklende	til	parken.	Aarhus	er	pakket	med	bebyggelse.	Også	
med	alt	det	der	bygges	på	den	gamle	psyk	grund.	

 
- For	at	bevare	grønne	områder	

 
- Jeg	nok	ønsker	en	ny	borgmester	(m.	byråd),	som	ikke	prøver	på	at	
ødelægge	de	smukke	grønne	områder,	som	gør	Aarhus	så	unik!!!	

 
- Åndehuller	er	vigtige!	

 
- 'Det	nytter	ikke	noget,	at	vi	vil	redde	regnskoven	og	orangutangen,	
hvis	vi	ikke	vil	passe	på	det,	vi	selv	har'	

 
- Der	er	vigtigt	at	der	er	adgang	til	strand	og	kyst,	også	bynært!	Stedet	
er	fantastisk	og	bør	ikke	begrænses	i	udstrækning.	

 
- Det	er	helt	forrykt	at	ville	tillade	yderligere	bebyggelse	i	Risskov	
Strandpark.	Der	er	utallige	gode	grunde,	til	at	beholde	den,	som	den	
er.	Især	skal	dog	nævnes	at	Risskov	vil	vokse	betydeligt	i	den	



nærmeste	fremtid	efterhånden	som	hospitalsområdet	udvikles.	Det	
vil	skabe	yderligere	behov	og	pres	på	de	rekreative	arealer.	

 
- Grønne	områder	til	glæde	for	alle	er	altid	vigtigere	end	økonomisk	
gevinst	for	få!!	

 
- Det	er	respektløst	for	området.	Byer	og	bebyggelsesområder	har	
behov	for	grønne	åndehuller.	At	sætte	det	til	side	til	fordel	for	hurtig	
kortsigtet	profit	er	under	al	kritik.	

 
- Der	i	forvejen	kommer	så	mange	flere	mennesker	til	Risskov	og	der	
er	brug	for	grønne	områder	til	alle.	Det	kan	aldrig	gøres	om	igen,	hvis	
der	bygges	nu.	

 
- Jeg	bor	på	Rolighedsvej,	og	jeg	benytter	Strandparken	meget	ofte	og	
hele	året	rundt.	

 
- Et	dejligt	åndehul	til	glæde	for	alle	gennem	mere	end	100	år	skal	
bevares	

 
- Aarhus	Ø	vil	i	mange	årtier	stå	som	et	minde	om	hvordan	en	(skør)	
idé	om	et	Aarhusiansk	Manhattan	blev	forvandet	til	en	grotesk	bunke	
arkiteknonisk	snot.	Risskov	Strandpark	vil	fuldstændigt	ændre	
karakter	fra	rekreativt	område	til	endnu	en	øjebæ	af	et	træls,	højt,	
grimt	elementbyggeri	placeret	lige	i	fjæset	på	os.	Prøv	og	hold	fast	i	
værdifulde	frie	arealer,	der	gør	netop	Aarhus	til	en	unik	by...	

 
- -fordi	det	vil	være	endnu	et	angreb	på	et	grønt	åndehul,	der	er	for	
hele	Aarhus	

 
- Uenig	i	planen	om	at	bebygge	Risskov	Strandpark.	Ødelæggende	for	
et	i	forvejen	tæt	bebygget	område	med	brug	for	grønne	områder.	

	
- Byen	er	ved	at	blive	ødelagt	af	en	altfor	høj	byggeprocent	på	steder	
der	slet	ikke	burde	bygges.	Der	mangler	visioner	for	estetik,	kultur	og	
kvalitet	i	de	alt	for	mange	billige	højhuse	der	bliver	bygget	i	
kommunen.	Lad	os	bevare	naturen	så	byen	fortsat	er	attraktiv	for	
mennesker.	

 
- Aarhus	er	'fortættet'	nok	

 



- Risskov	er	ved	at	blive	plastret	til	med	store	byggerier	og	det	må	
stoppe.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	alle	grønne	åndehuller	skal	bevares	så	der	
også	i	fremtiden,	når	byen	vokser	sig	tættere	og	tættere	er	
fællesområder	hvor	vi	kan	mødes.	Det	er	ydermere	også	vigtigt	for	
parken	ovenfor,	altså	oppe	foran	det	tidligere	psyk.,	at	der	bevares	
grøn	kontakt	hele	vejen	ned	til	vandet	

 
- Vi	skal	bevare	de	grønne	områder,	kommunen	giver	for	nemt	
tilladelse	til	alt	for	meget	byggeri	og	alle	vegne.	

 
- Jeg	er	imod	by-fortætning	og	går	ind	for	alle	de	grønne	områder,	som	
Aarhus	har	været	så	kendt	for.	Mere	natur	i	byen	i	stedet	for	byggeri.	

 
- Området	op	til	skoven	har	fået	alt	for	meget	nybyggeri.	Vi	skal	bevare	
de	sidste	grønne	arealer,	også	til	de	tusindvis	af	nye	beboer	som	er	på	
vej	til	området	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	det	er	af	stor	herlighedsværdi	for	Aarhus,	at	
skov	og	strand	omslutter	begge	sider	af	Aarhus	By.	Dette	nordlige	
område	ned	til	vandet	er	til	glæde	for	rigtig	mange	og	bruges	af	unge,	
familier	og	gamle,	skoleklasser	og	forældreudflugter,	boldspillere	og	
dasere.	Når	det	omfattende	byggeri	omkring	det	gamle	psykiatriske	
hospital	er	omdannet	til	boliger,	vil	rigtig	mange	flytte	derud	og	
endnu	flere	får	daglig	glæde	af	det	grønne	friareal.	Derfor	skal	det	
bevares!!!	

 
- Jeg	skriver	under	så	vi	kan	bevarer	den	skønne	natur	ved	havet.	

 
- Byfornyelse	på	fredede	grønne	områder	-	nej	tak	

 
- Lokalplanen	fra	2017	har	allerede	medført	betydelig	ødelæggelse	af	
Strandparken	ved	at	give	mulighed	for	omlægning	af	Badevej	

 
- Jeg	frygter	det	bliver	en	ny	parkeringsplads	for	cykelpendlere	til	
Midtbyen,	og	det	vil	spolere	de	grønne	områder	og	roen.	

 
- Der	er	forsvundet	alt	for	mange	grønne	områder	i	Århus.	Man	kan	få	
lov	til	alt	i	Århus	Kommune,	bare	man	har	penge.	Det	er	ikke	så	
spændende.	

 



- Jeg	skriver	under,	fordi	jeg	hvert	år	benytter	Risskov	Strandpark	året	
rundt,	og	det	ville	være	en	skam,	hvis	man	fylder	den	med	boliger.	

 
- Ligesom	der	burde	tages	stilling	til	en	anerkendelse	af	Stationsgade-	
og	Strandvængekvarteret	som	historisk	vigtige	for	Aarhus,	støtter	jeg	
fuldt	op	om	en	bevarelse	af	Strandparkarealet	og	Standhuset.	

 
- Vigtigt	med	grønne	områder	for	vores	klima.	🙏🙏🙏🌞🌞🌞	

 
- vi	ikke	skal	bygge	på	alle	grønne	områder	i	århus	og	pladsen	her	
bliver	brugt	til	motion	og	leg	af	hele	omrpdet	

 
- Man	vedtog	i	2017	en	fornuftig	lokalplan	for	at	bevare	det	rekreative	
område.	Så	er	det	da	under	al	kritik,	at	Aarhus	Kommune	ikke	engang	
2	år	senere	totalt	ændrer	holdning	-	blot	fordi	der	er	penge	at	tjene.	
Føj	-	Føj.	

 
- Dette	område	er	et	fristed	for	mange.	

 
- Bevar	den	sidste	grønne	plet	i	Risskov	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	jeg	ønsker	at	bevare	området,	som	et	frirum	i	
lokalområdet.	

 
- for	at	bevare	fælles	rekreationsområde	

 
- Der	er	lavet	en	lokalplan	for	området	og	den	må	kommunen	også	
overholde,	den	skal	ikke	laves	om	på	for	godt	befindende,	eller	som	
det	nu	kan	passe	visse	personer!	

 
- Vi	ønsker	området	bevare,	og	frygter	det	kan	blive	en	
pendlerparkeringsplads.	

 
- Det	er	vigtigt	med	grønne	oaser	i	byen	

 
- Jeg	bor	lige	ovenfor	og	benytter	ofte	stranden.	

 
- Fordi	det	er	et	godt	åndehul,	og	en	stor	glæde	at	kommeder.	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	grønne	arealer	mod	stranden	i	Risskov.	
	



- Der	skal	ikke	bygges	på	dette	skønne	sted.	Nu	er	det	nok!	
 
- Jeg	er	beboer	i	strandvængekvarteret	og	enig	i	de	fremlagte	
argumenter	imod	byggeriet.	

 
- Bevar	et	område	der	reelt	virker	
	

- Bevar	Aarhus	grøn!	
 
- Jeg	synes,	det	er	grotesk,	at	en	tætbebygget	by	som	Århus	ikke	
værner	om	naturen	og	det	naturlige	på	de	åbentlyse	og	få	områder	i	
byen,	hvor	det	endnu	er	muligt.	Lad	os	da	få	ro	og	fred	i	de	små	oaser,	
der	stadig	findes	tæt	på	vand,	skov	og	by.	Tænk	for	en	gangs	skyld	
menneske	frem	for	profit!	

 
- Vil	bevare	de	grønne	områder	

 
- Det	grønne	område	skal	bevares	

 
- Det	er	helt	uhørt	at	Århus	Kommune	er	villige	til	at	ofre	et	helt	
fantastisk	rekreativt	område,	der	årligt	forener	og	glæder	1000	vis	af	
borgere,	der	nyder	området	og	efterlader	det	i	respekt	for	naturen,	
for	hvad...	ussel	mammon,	der	måske	ender	med	at	glæde	nogle	få	
mennesker.	Den	her	sag	skal	kæmpes	til	enden,	og	de	ansvarlige	må	
stå	til	regnskab.	Hvad	med	for	en	gangs	skyld	at	sætte	etik,	moral	og	
almene	hensyn	over	økonomi.	Stram	bardunerne	Århus	Kommune,	
det	her	er	en	ommer!!	

 
- Jeg	elsker	Risskov	og	er	vokset	op	i	de	dejlige	trygge	omgivelser.	Der	
bliver	bygget	SÅ	meget	i	Risskov	at	man	i	den	grad	skal	værne	om	de	
åbne	grønne	områder	ned	til	vandet.	

 
- Der	er	brug	for	grønne	åbne	bygnings	fri	områder	for	de	mange	og	
ikke	kun	dyre	bygninger	for	de	velhavende	få	

 
- Det	er	fredet	område	og	for	mange	nye	byggerier	

 
- Det	må	man	bare	ikke.	Man	må	heller	ikke	fælde	Risskoven	

 
- Det	er	noget	forbandet	svineri	at	inddrage	skøn	bynær	og	ikke	
mindst	FREDET	natur	til	bebyggelse.	Nu	må	galskaben	stoppe!	

 



- De	må	ikke	fjerne	den!	
 
- Jeg	skriver	under	fordi:	1.	Det	er	bekymrende	hvordan	skiftende	
politikere	af	kortsigtede	årsager	tager	irreversible	beslutninger	med	
store	konsekvenser	for	by	og	borgere.	Det	skal	simpelthen	stoppe,	og	
jeg	ønsker	mig	også	en	formuleret	etik	og	procesvej	(fx	afstemning	
eller	anden	anvendelse	af	demokratiet)	omkring	politikeres	og	
embedsmænds	magt	til	at	tage	irreversible	beslutninger.	2.	Risskov	
Strandpark	er	et	smukt	og	for	krop	og	sind	nærende	område,	hvor	
mange	børn	og	voksne	finder	glæde	og	frihed.	

 
- Er	helt	enig	i	at	vi	skal	bevare	naturen!	

 
- Vi	har	brug	for	grønne	områder	for	at	trives	som	mennesker.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	naturområder	er	vigtige	for	århusianernes	
lebensraum.	

 
- Vedr.:	Risskov	Strandpark	De	mange	byggeriprojekter	både	planlagte	
og	igangsatte	i	Risskov	området	vil	uanset	nok	så	vel	dokumenterede	
argumenter	give	som	resultat	mindre	grønne	områder	og	større	
trafikproblemer.	I	en	by	som	Århus	med	store	vækstrater	er	det	
vigtigt	at	de	grønne	områder	løbende	bliver	udvidet	i	takt	hermed	og	
ikke	reduceret.	Det	er	også	tilfældet	med	Risskov	Strandpark,	hvor	
man	allerede	har	reduceret	det	grønne	område	med	en	stor	anlagt	
vej	til	boligområde,	hvor	der	allerede	er	adgang	fra	anden	side.	Det	
næste	skridt	bliver	nok	yderligere	vej	til	en	opdelt	parcel,	hvor	der	
antydes	yderligere	opdeling	til	4	parceller	af	cirka	750	kvadratmeter.	
Risikoen	er	helt	klar,	at	med	den	nyanlagte	vej	og	yderligere	vejanlæg	
til	2-4	parceller,	at	Risskov	Strandpark	risikerer	at	blive	omdannet	til	
et	stort	parkeringsareal.	På	den	baggrund	vil	vi	stærkt	anbefale,	at	
der	i	lokalplanen	tages	hensyn	til	almenvellet	og	ikke	enkeltpersoner	
med	de	rigtige	forbindelser.	

 
- Der	skal	være	mere	plads	til	naturen-også	i	byen!	

 
- -	fordi	-	hvis	projekt	udviklernes	plan	kan	gennemføres	har	byens	
borgere	fået	endnu	et	eksempel	på	byrådets	falden	på	knæ	for	
projektudviklere	der	uden	respekt	for	bl.a.	byens	"grønne	lunger"	
søger	at	bygge	hvor	som	helst.	Vi	har	samtidig	fået	endnu	et	
eksempel	på	byrådets	totale	mangel	på	vilje	til	opfølgning	på	deres	



egne	politiske	udmeldinger	om	holdninger	til	Aarhus	som	en	grøn	by	
!	

 
- Grønne	åndehuller	er	noget	af	det	vigtigste	i	en	by.	Det	skaber	stor	
værdi	på	mange	planer!	Også	økonomisk.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	har	et	ansvar	for	naturen.	Ved	at	drive	
rovdrift	på	og	ødelægge	den	-	ødelægger	vi	også	til	sidst	os	selv.	Stop	

 
- Ønsker	bevarelse	af	tilgængelig	natur	for	folket.	

 
- Jeg	underskriver	fordi	jeg	har	boet	i	Aarhus	det	meste	af	mit	liv	og	
fordi	jeg	på	ligefod	med	tusinder	af	andre	kender	og	jævnligt	bruger	
Risskov	Strandpark	som	rekreativt	område.	Det	er	voldsomt	
mistillidsskabende	at	kommunenspolitikere	er	parat	til	at	
tilsidesætte	både	fredning	og	almenvellet	til	fordel	for	de	få!	..	og	nej	-	
de	indtægter	kommunen	får	herved	kommer	ikke	i	nærheden	af	at	
opveje	tabet	for	byen	og	dens	borgere.	

 
- De	grønne	områder	bør	bevares,	ikke	bebygges.	

 
- Århus	Kommune	generelt	og	overordnet	skal	respektere	de	
fredninger	der	ligger	på	byens	grønne	arealer.	Det	være	sig	Botanisk	
Have,	det	ubebyggede	område	ved	Tangkrogen,	Den	Grønne	Kile	eller	
som	her	området	ved	Risskov.	Istedet	for	at	nedlægge	de	grønne	
område	vil	jeg	foreslag	at	Aarhus	Kommune	prioriterer	at	anlægge	
endnu	flere	grønne	område	som	gør	det	rart	at	bo	i	en	stor	by.	

 
- Området	er	fredet	og	der	er	brug	for	frit	rum	i	relation	til	stranden.	

 
- Der	bygges	alt	for	meget	i	de	grønne	områder.	

 
- -	Fordi	det	strider	mod	al	sund	fornuft,	at	byrådet	over	de	næste	2-3	
år	har	givet	byggetilladelser	til	flere	tusinde	nye	boliger,	samtidig	
med	at	de	indskrænker	de	oplagte	grønne	og	rekreative	arealer	til	
såvel	gamle	som	nye	beboere	i	området	-	og	i	øvrigt	hele	byen	Et	trist	
eksempel	på	lokal	politikernes	næsten	totale	mangel	på	vilje	og	lyst	
til	at	bakke	op	egne	udmeldinger	om	vores	by	som	en	"grøn	by."	

 
- Hallo!	Bellevue	(Risskov	strandpark)	har	været	en	del	af	mit	liv	siden	
jeg	var	barn.	Det	var	her	mine	små	barnefødder	gik	i	vandet	-længe	
før	jeg	kunne	sige	10,	20,	30.	De	fantastiske	stunder	jeg	har	tilbragt	i	



Risskov	piger	(spejderne	ved	vendepladsen).	Sct.	Hans	bål	ved	
vandet.	Iagttagelserne	af	hvordan	Aarhus’	skyline	har	forandret	sig	
fra	denne	strand	...	og	meget,	meget	mere.	Alt	sammen	noget	som	
ikke	kan	gøres	op	i	penge/investorer!	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	strandparken	giver	meget	mere	værdi	for	alle	
end	en	ny	flok	huse	vil	give	for	nogle	enkelte.	

 
- Århus	skal	passe	på	med	at	sælge	ud	af	det,	der	gør	den	værd	at	leve	
i.	

 
- Åndehuller	for	os	alle	er	vigtigt,	og	bliver	vigtigere	i	årene	frem.	At	
lande,	at	leve,	at	høre	til	~	for	mennesker,	dyr	og	planter	
#naturvaluta	

 
- -	profit	skal	ikke	styre	alt!	-	frirum	i	byerne	er	uhyre	vigtige.	

 
- Fordi	åndehullerne	i	Århus	er	det	der	gør	Århus	til	Århus.	

 
- At	området	efter	lokalplanen	IKKE	må	udstykkes!	Hvordan	kan	det	
pludselig	tilsidesættes	?	

 
- Alt	andet	forrygt!!	

 
- Jeg	hele	sommeren	igennem	bader	her.	Jeg	mener	i	øvrigt	at	trappen	
over	banen	skal	reetableres.	

 
- At	nu	må	Aarhus	kommune	se	at	få	deres	prioriteter	på	rette	kurs	og	
stoppe	med	al	denne	nonsens!	Penge	er	ikke	alt...	

 
- Vi	har	brug	disse	grønne	åndehuler	i	alle	byer	usær	de	støre	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	at	der	bliver	bygget	alt	for	massivt	i	Århus	i	
disse	år	og	dettte	er	endnu	en	grøn	plet	som	forsvinder	og	så	er	det	
uhyggelig	at	man	bare	kan	ophæve	fredninger	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	det	er	vigtig	at	bevare	grønne	områder	i	en	
storby.	Grønt	er	godt	for	både	øjne	og	sjæl.	

 
- Kommunen	tilsidesætter	egne	planer,	fordi	en	ejendomsudvikler	vil	
bebygge	et	unikt	grønt	område	lige	ved	havet.	



 
- I	disse	år	forsvinder	alt	for	mange	åndehuller	i	Århus	på	grund	af	
byggeri,	ude-servering	eller	andet,	der	går	ud	over	de	rekreative	
områder	

 
- Jeg	er	træt	af	at	byens	grønne	lunger	overbebygges	

 
- Det	er	vigtigt	at	bevare	områder	i	vores	byer,	der	skaber	trivsel	og	ro.	
Det	har	mennesket	brug	for.	

 
- Naturen	skal	hjælpes	da	den	hjælper	os	full	time	

 
- Det	er	så	vigtigt,	at	beholde	de	skønne	åndehuller	vi	har	i	Århus.	
Århus	skal	ikke	bebygges	for	enhver	pris.	

 
- At	jeg	er	opvokset	i	Århus	og	det	her	underminerer	demokratiet	der	
understøtter	lokalplanen.	Og	ødelægger	området	for	nogle	få	
menneskers	ønske	om	at	tjene	penge	..	ikke	bæredygtigt	på	nogen	
måde	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	det	så	tit	går	galt	for	de	valgte	politikere	og	på	
bekostning	af	befolkningen.	Rig	slår	fattig	osv.	Igen	og	igen,	
grådigheden	og	dårlig	moral	skal	altid	stoppes,	derfor.	

 
- Nu	må	det	stoppe,	der	bliver	bygget	uden	at	skele	til	miljø	og	borgere.	
Store	og	redelige	undersøgelser	viser	at	vi	mennesker	har	brug	for	
lys,	luft	og	grønt	for	at	trives,	og	ikke	alle	de	nye	ghettoer	der	bliver	
presset	ned	på	hver	en	ledig	plet	i	byen	

 
- Grønne	åndehuller	skal	bevares	de	kommer	ikke	igen	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	var	overbevist	om,	at	området	var	freder	
for	byggeri	og	omfattet	af	strandbyggeliniens	bestemmelser	

 
- Fordi	jeg	er	kommer	i	Strandparken	gennem	35	år	hver	sommer.,	og	
er	et	af	Århus	rekreative	områder.	

 
- Området	er	et	rekreativ	område,	der	anvendes	a	borger	i	Risskov	og	
en	del	af	områdets	herlighedsværdig.	

 
- Det	er	en	lusket	plan.	



 
- Vi	bevare	vores	grønne	områder.	

 
- Fordi	vi	skal	bevare	de	grønne	oaser	i	vores	by.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	VIL	beholde	natur	i	stedet	for	flere	boliger	
på	dette	sted!	

 
- Bevarelse	af	vores	grønne	områder	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	ikke	skal	have	plastret	alt	til	med	
bygninger.	Der	skal	være	grønne	områder,	som	giver	luft,	og	som	kan	
bruges	rekreativt.	

 
- Vi	elsker	Risskov	strandpark	og	bruger	meget	tid	der	med	vores	
børn.	

 
- Man	skal	også	kunne	leve	i	Aarhus	lm	100	år.	Ikke	kun	bo	her.	

 
- Vi	skal	passe	på	vores	natur!	

 
- Almindelige	borgere	skal	overholde	lokalplanen,	så	selvfølgelig	skal	
kommunen	også!	

 
- Risskov	strandpark	skal	ikke	bygges	på	!	Et	forsamlingssted	for	ikke	
kun	beboere	i	Risskov	men	også	andre	borgere	i	Aarhus.	Det	er	vores	
børna	yndelings	sted	at	lege,	spille	bold	og	mødes	med	andre	
klassekammerater.	Bevar	Strandparken	!	

 
- Ok	
	

- Fordi	byens	åndehuller	er	for	os	alle,	og	vi	har	brug	for	dem.	De	giver	
livskvalitet.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	der	er	nok	byggeri	igang,	der	skal	også	
bevares	nogle	af	de	grønne	områder	

 
- Politikere	snart	må	lære,	hvad	deres	vælgere	føler	og	mener.	Hvis	
ikke	kunne	man	mistænke	nepotisme.	

 
- Det	er	bs	



 
- Jeg	underskrive	grundet	min	kraftigste	modstand	med	denne	
byggeplan	og	ødelæggelse	af	endnu	del	af	det,	der	kendertegner	ikke	
bare	Risskov,	men	også	Aarhus	

 
- Bebyggelsen	vil	ødelægge	et	rekreativt	område.	Det	kan	være	umuligt	
at	genetablere	sådanne	områder,	når	der	først	er	bygget	

 
- Min	kæreste	og	jeg	er	ved	at	bygge	hus	på	flakvej	og	har	valgt	at	
tilflytte	Risskov	pga	den	skønne	natur	og	det	dejlig	område.	Dette	
ønsker	vi	at	værne	om.	

 
- Bevar	vores	grønne	område	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	er	træt	af	myndighedernes	trumlen	hen	
over	almindelige	borgere	-	også	kaldet	herremands	mentaliteten.	

 
- Det	er	jo	det	rene	vanvid...	stop	Det	nu..	

 
- Fuldstændigt	uacceptabelt	at	ødelægge	et	grønt	område.	Lægge	det	
øde	med	endnu	mere	ufatteligt	grimt	byggeri.	Stop	med	alt	den	
ødelæggelse.	

 
- For	at	bevare	det	grønne,	der	netop	gør	Århus	til	en	skøn	by.	

 
- Det	er	utroligt	vigtigt	at	bevare	de	få	rekreativ	områder	vi	har	tilbage	
i	Århus.	Der	er	en	grund	til	at	man	laver	en	lokalplan.	Vi	har	i	forvejen	
fået	fjernet	for	mange	grønne	områder	indenfor	de	sidste	10	år.	Her	
iblandt	ved	Brabrandstien.	Stop	før	alt	kommer	til	at	ligne	en	beton	ø	
ala	Århus	ø	

 
- Der	bygges	alt	for	tæt	og	højt	i	det	skønne	område.Vi	kommer	til	at	
mangle	åndehuller	og	grønne	områder	

 
- Jeg	synes	det	er	forkasteligt	at	et	fredet	område	ned	til	havet,	hvor	
alle	borgere	har	adgang,	hvor	der	er	fælles	græsareal	til	sport	,	plads	
til	at	lade	op	og	samle	kræfter	pludselig	bliver	solgt	til	privat	
bebyggelse.	Jeg	nægter	at	tro	at	det	er	foregået	på	lovlig	vis.	Og	det	er	
usmageligt	at	ødelægge	et	smukt	rekreativt	område	for	alle	og	lade	
det	massivt	bebygges	blot	for	at	tjene	penge.	Jeg	er	borgeren	og	det	
er	mine	skattepenge	og	jeg	ønsker	ikke	at	være	med	til	at	ødelægge	et	



naturområde	for	både	rig	og	fattig	for	at	tjene	nogle	hurtige	penge.	
Føj	hvor	er	det	usmageligt.	I	
	

- Jeg	har	tilbragt	mange	skønne	timer	på	dette	smukke	sted	og	det	har	
hjulpet	mig	når	jeg	har	været	længst	nede,	pilld	ikke	ved	unikke	og	så	
sjældent	dejligt	pletter	😪🙏❤.	

 
- Området	er	fantastisk	-	det	er	for	alle	og	det	at	århusianere	kan	
komme	til	strand	og	vand	er	vigtigt	for	byens	renommé.	Alle	skal	
have	ret	til	at	frit	kunne	komme	til	vandet	og	bade.	Jeg	håber	I	
politikere	vil	lytte	til	os	almindelige	århusianere	-	hvor	stranden	og	
vandet	skal	være	for	alle	ikke	kun	de	udvalgte	med	mange	penge	

 
- Risskov	strandpark	er	et	unikt	åndehul	som	alle	borgere	i	Aarhus	har	
og	fortsat	skal	have	adgang	til.	Lokalplaner	er	skabt	for	blive	holdt	
ikke	ændret	for	økonomisk	vinding.	Byrødder	tænk	jer	om.	

 
- Jeg	er	træt	af	begærlige	byggematadorer,	og	muligvis	korrupte	
politikere,	der	efterhånden	ødelægger	Århus,	ved	at	opfører	den	ene	
skotøjsæske	efter	den	anden.	Selv	når	det	ikke	er	firekantede	
bygninger,	er	de	fleste	bare	betonslum,	eller	vil	ende	som	sådant	
efter	få	år.	Havnen	er	ødelagt,	og	mindre	byhuse	bliver	revet	ned,	så	
store	grimme	bygninger	kan	komme	op	at	stå,	et	godt	eksempel	kan	
ses	på	hjørnet	af	Fredriksgade,	skråt	over	for	rådhuset.	Eller	det	
grønne	monstrtum	bag	banegården,	hvor	man	i	øvrigt	snød	med	
højden.	Eller	den	sorte	fallos	ved	siden	af	Den	Gamle	By	osv	osv...	Nok	
er	nok	

 
- Århus	grønne	oaser,	kystområder	skal	bevares	og	dermed	bidrage	til	
at	Århus	bevarer	sit	særkende	som	storby	tæt	ved	skov,	strand	og	
vand.	

 
- Bevar	naturlige	rige	områder	.	Lad	naturen	og	mennesket	overleve	i	
og	med	'åndehuller'.	

 
- Hvad	tænker	i	på	Århus	kommune.	Hvem	er	venner	med	hvem	der	
har	skubbet	en	eller	anden	politikere	grundet	profit	til	at	tage	et	
fælleseje	og	vil	lave	det	om	til	noget	privat.	Skamfuldt!	

 
- This	land	should	be	kept	for	the	comfort	of	the	general	public	of	
Aahus.	

 



- Vi	skal	bevar	det	grønne	rum.	Byen	vil	ikke	være	det	samme,	det	vil	
være	at	tage	smilet	ud	af	Aarhus,	hvis	det	grønne	forsvandt	

 
- Risskov	strandpark	og	området	omkring	er	et	åndehul,	rekreative	
område.	Bebyggelse	vil	ødelægge	det.	Jeg	har	boet	i	Århus	mange	år.	
Selvom	jeg	er	flyttet	kommer	jeg	her	stadig	meget	

 
- Det	vil	være	ganske	forfærdentligt	hvis	et	af	de	få	"åndehuller"	der	er	
tilbage	i	Risskov	skal	forsvinde	-	Det	må	ikke	ske	!	

 
- Det	er	et	offentligt	areal,	som	ofte	bliver	benyttet	af	mennesker	i	form	
af	forskellige	aktiviteter.	Det	skal	også	bevares	da	det	giver	noget	liv	
til	Risskov,	så	det	ikke	bare	bliver	en	beton	park.	Derudover	har	det	
heller	ikke	indgået	i	de	plantegninger	som	blev	fremlagt	i	forslaget	i	
projektets	begyndelse.	

 
- Jeg	er	indigneret	over	dette	angreb	på	såvel	bevaringsværdige-	som	
rekreative	værdier	i	mit	lokalområde.	

 
- Vi	har	brug	for	at	bevare	de	grønne	områder	i	Aarhus/Risskov	

 
- Rådmændene	i	Aarhus	mangler	æstetisk	sans!	De	ødelægger	endnu	
et	unikt	sted	i	vores	smukke	by!	😰😰😰	Skriv	under,	før	det	er	for	
sent!!!	

 
- Vigtigt	at	bevare	et	unikt	grønt	område	tæt	på	havet	

 
- Et	grønt	åndehul	bør	bevares	

 
- Området	har	stor	rekreativ	værdi	for	en	masse	mennesker,	der	
bader,	griller,	spiller	bold	osv.	Ikke	bare	for	kvarterets	beboere,	men	i	
højere	grad	for	en	masse	Østjyder,	der	vil	den	enestående	grønne	
plet,	bugten,	skoven	osv.	

 
- Er	der	ingen	grænser	?	Magen	til	grådighed	overrasker	aldrig-
desværre.Byg	byg	byg	-	penge	penge	penge	-	også	til	kommunen.	Så	
skuffende	og	uden	omtanke	til	område,beboerne	og	den	de	
kommende	generationer.	

 



- Aarhus	har	brug	for	at	bevare	alle	eksisterende	grønne	og	rekreative	
områder	-	der	bygges	jo	for	tiden	overalt	uden	blik	for	natur	i	byen.	
Mere	stadsgartner	mindre	stadsarkitekt	TAK	:-)	

 
- Jeg	er	helt	enig	med	underskriftsindsamlerne,	og	jeg	er	selv	daglig	
bruger	af	området.	

 
- Vi	skal	bevare	vore	åndehuller.	

 
- Fordi	det	vil	være	en	skam	at	ødelægge	det	flotte	kystsyn	man	har	på	
vejen	til	og	fra	Risskov	

 
- Lad	os	bevare	lidt	af	Risskovs	charme	og	grønne	områder.	

 
- Det	er	vigtigt	og	bevar	nogle	grønne	områder,	og	ikke	bygge	på	en	
hver	ledigt	areal	

 
- Vi	må	bevare	de	små	åndehuller,	der	er	tilbage	i	det	efterhånden	
tætpakkede	bebyggelse	i	og	omkring	Risskov	af	hensyn	til	trivsel,	
helbred	og	historie!	

 
- Det	bliver	bare	for	meget.	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	vores	grønne	oaser	i	Aarhus	og	omegn.	

 
- Har	fået	nok	af	grimme	idéfattige	huse	der	opføres	på	de	få	grønne	
arealer	vi	har	tilbage	i	824	

 
- Det	er	meget	vigtigt	at	bevare	nogle	åndehuller	og	ikke	fylde	alt	ud	
med	huse.	

 
- Vi	har	brug	for	parker,	græsplæner,	åndehuller	hvor	vi	kan	hygge,	
spille	bold,	mødes.	Vi	har	brug	for	kyststrækning	hvor	vi	alle	har	
adgang	og	plads	til	at	opholde	os!	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	nok	er	nok.	Aarhus	Kommune	er	ved	at	
afhænde	en	lang	række	historiske	bygninger,	der	er	
bevaringsværdige	og	som	er	"vores".	Altså	byens	beboere	og	dem	
skal	der	værnes	om.	Politikere	har	ingen	ret	til	at	"sælge"	til	
ejendomsudviklere	med	profit	for	øje,	når	det	samtidig	betyder,	at	en	
række	historiske	bygninger	ikke	længere	er	på	borgernes	hænder.	



 
- Jeg	ønsker	og	så	at	mine	børn	skal	have	glæde	af	Risskov	strandpark.	
Jeg	husker	vi	ofte	har	været	der	med	både	børnehave	og	skole	og	
leget	på	området.	Det	er	en	unik	plads	med	sin	placering	overfor	
hospitalsparken,	så	det	grønne	fortsætter	helt	ned	til	havet.	

 
- Jeg	vil	bevarer	et	grønt	åndehul	

 
- Lokalplaner	skal	vi	kunne	stole.	Og	dem	der	købt	strandhuse	viste	
hvad	de	købte	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	vil	bevare	strandparken	som	den	er	i	dag.	
Der	bliver	i	øjeblikke	bygget	rigtig	meget	i	området.	Vi	er	nødt	til	at	
fastholde	at	vi	skal	beholde	nole	gode	rekreative	områder	

 
- Ønske	om	at	bevare	det	grønne	åndehul😉	

 
- Området	skal	sikres	som	et	grønt	område.	

 
- Bevar	grønne	områder	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	er	stærkt	imod	Aarhus	Kommunes	
medvirken	til	uoprettelig	ødelæggelse	af	unikke	natur-	og	
kulturhistoriske	værdier	i	Risskov	gennem	hensynsløst	nybyggeri	i	
Strandparken	

 
- Arealet	benyttes	af	mange	unge	familier	med	børn	(	strandliv	og	
picnic),	et	godt	tilbud	som	sådan.	Endvidere	et	afslappende	gå	tur	
område	med	masser	af	frisk	luft.	

 
- Jeg	bor	i	området	og	er	jævnlig	bruger	af	Risskov	Strandpark	

 
- Det	er	meget	vigtigt	med	opholdrum	ved	kysten	

 
- Aarhus	bør	bevare	de	grønne	områder	til	gavn	for	borgerne	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	der	er	hårdt	brug	for	grønne	åndehuller	-	
udover	skoven	og	stranden	-	på	grund	af	den	betydelige	
befolkningstilvækst	i	området.	

 



- Byens	grønne	områder	skal	bevares.	Det	giver	en	dejlig	og	harmonisk	
by	med	mulighed	for	udendørs	aktiviteter	for	byens	borgere	og	
gæster	i	byen.	For	os	der	bor	i	lejlighed	er	det	uundværligt.	

 
- Strandparken	er	en	del	af	en	verdensarv,	nemlig	det	prisbelønnede	
og	endnu	kun	foreløbigt	totalt	nedlagte	psykiatriske	universitets	
hospital	Risskov,	der	er	flyttet	ud	til	en	mark	i	Skejby	bort	fra	de	
storladne	naturområder	der	er	en	vigtig	del	af	den	ikke	medicinske	
behandling	som	er	fremtiden	indenfor	al	psykiatri.	

 
- Jeg	synes	det	er	vigtigt	at	bevare	grønne	områder	forskellige	steder	i	
byen,	til	gavn	for	offentligheden.	

 
- Enig	i	ovennævnte	bemærkninger	

 
- For	at	penge	ikke	skal	regere	over	vores	små	dejlige	grønne	
naturområder,	som	vi	ikke	kan	undvære.	Selv	om	de	enkelte	områder	
hver	for	sig	ikke	nødvendigvis	virker	vigtige	er	den	samlede	
betydning	kolosal	og	det	er	for	sent	at	opdage	det	når	
ødelæggelserne	er	sket.	

 
- fordi	det	er	gallamatias!!!!	Vi	skal	værne	om	de	grønne	områder	<3	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	under	borgermøderne	fik	at	vide,	at	
strandparken	var	sikret.	MEN:	Værdien	af	parken	er	allerede	sænket	
med	den	nye	tilkørsel	til	Badevej,	og	nu	skal	der	ædes	endnu	en	bid	af	
parken.	Det	generer	mig,	at	kommunen	er	så	tæt	på	konsortiet	(bl.a.	
ejet	af	PKA),	der	har	købt	grunden	omkring	det	tidl.	psyk.	hospital	og	
dette	hjørne	af	strandparken.	Måske	sidder	Bent	Hansen	(S)	(ham	
der	var	med	til	at	sælge	til	konsortiet,	da	han	var	regionrådsformand)	
i	kraft	af	sin	formandspost	i	PKAs	bestyrelse	og	trækker	i	trådene	ind	
til	den	S-ledede	kommune?	https://www.fyens.dk/indland/Tilsyn-
kritiserer-politikeres-dobbeltroller-i-
sygehusbyggeri/artikel/3215949	

 
- Flytter	til	Århus	og	ønsker	at	de	grønne	områder	bevares.	

 
- Det	er	jo	indlysende:	Lad	nu	naturen	og	menneskelige	hensyn	vinde!	

 
- Har	selv	haft	glæde	af	dette	områder	i	mange	år	og	har	det	stadig	når	
jeg	besøger	venner	i	området.	

 



- Vi	har	behov	for	åbne	grønne	områder	tæt	på	og	i	byen.	Der	kan	vi	
vise	bymennesker	naturens	vidunderlige	verden.	

 
- Jeg	ønsker	ikke	at	miste	Strandparken	i	dens	nuværende	udformning,	
og	er	stærkt	imod	nedrivning	af	Hack	Kampmanns	hus	i	området.	

 
- At	strandparken	er	et	sted,	hvor	byboere	-	og	ikke	kun	beboere	i	
Risskov	-	kan	mødes	i	naturen.	Århus	skal	bibeholde	nogle	af	de	
grønne	steder,	for	fortsat	at	gøre	Århus	attraktivt.	

 
- Jeg	har	leget	i	parken	som	barn,	og	nu	nyder	jeg	den	med	mine	børn.	
Det	er	et	unikt	stykke	grønt	midt	i	den	tiltagende	mængde	af	store	
villaer.	Lad	os	nu	bevare	lidt	lys	og	luft!	

 
- Jeg	oplever	at	rigtig	mange	af	byens	grønne	pletter	forsvinder,	
herunder	psyk	parken	og	nu	måske	også	strandparken.	Dette	ønsker	
jeg	ikke.	Lad	os	bevare	strandparken,	tak	

 
- Jeg	ønsker	området	bevaret	som	det	er	

 
- Jeg	underskriver	hermed,	da	mig	og	min	familie	bruger	parken	
ugentligt.	Børnene	elsker	vores	gåture	og	vores	mange	svømmeturer	
og	picnics,	og	planer	om	ny	bebyggelse	gør	os	alle	utrolig	kede	af	det.	

 
- Fordi	jeg	slet	ikke	kan	acceptere	de	aktuelle	planer	om	at	bebygge	
Strandparken	

 
- Jeg	er	opvokset	i	Risskov,	og	parken	bringer	stor	glæde	til	beboerne.	
Særligt	kælkebakker	er	kendt	blandt	alle	børnene	i	området.	

 
- Vi	har	brug	for	grønne	åndehuller	i	Århus!	

 
- Det	er	horribelt	at	tage	vores	åndehuller	fra	Risskov	

 
- Et	dejligt	sted	for	børn,	hunde	og	ældre.	Der	bliver	bygget	nok,	tænk	
bare	på	hele	hospitalsarealet.	

 
- Området	er	i	forvejen	ved	at	blive	"overbebygget".	Også	Risskov	skal	
bevare	grønne	områder	til	almenvellets	brug	og	glæde.	

 



- Jeg	skriver	under,	fordi	endnu	mere	nybyggeri	i	Risskov	simpelthen	
er	under	ALT	kritik.	STOP	nu	med	at	ødelægge	Risskov!	I	har	allerede	
flyttet	psyk,	revet	det	ned	og	lavet	nye	lejlighedsblokke	overfor	Veri	
centret.	STOP	med	at	ødelægge	alle	de	hyggeligt	steder	i	Risskov.	

 
- Alle	åndehuller	i	Aarhus	må	ikke	blive	tilgængeligt	kun	for	de	få!	Eller	
ødelægges	med	nybyg!	

 
- Området	bør	selvfølgelig	bevares!	

 
- Det	er	dét	lokale	natursted	der	giver	en	særlig	glæde	ved	Aarhus	
bugten,...det	lyse	åbne	stræk	langs	Bellevue	er	særegent	og	jo	mere	
lukket	det	bliver,	jo	mere	fjernes	den	unikke	oplevelse,	det	er	at	
ankomme	til	havet,	der	åbner	sig	for	en.	

 
- Jeg	er	aktiv	i	begge	spejdergrupperne	i	hytterne	på	Vestre	Strandalle.	
Vi	bruger	området	rigtig	meget	med	vores	børn	og	unge,	ligesom	
mange	hundeluftere,	strandgængere	og	institutioner	:-)	

 
- Der	bliver	bygget	alt	for	meget	i	Risskov	i	forvejen	

 
- jeg	skriver	under	fordi	dette	er	et	af	områdets	dejlige	oaser	

 
- Jeg	bor	i	området	og	ved	hvor	stor	betydning	strandparken	har	for	
områdets	beboere	ift.	rekreation.	Generelt	skal	Aarhus	Kommune	
overholde	lokalplanerne,	så	man	som	borger	kan	vide	sig	sikker	på,	
at	de	aftalte	planer	rent	faktisk	gælder	for	alle	i	Aarhus	Kommune!	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	jeg	synes	det	er	på	tide	at	bevare	de	
efterhånden	få	grønne	områder,	som	Aarhus	og	Risskov	tilbyder.	Det	
ene	grå	hus	og	byggeri	skyder	op	efter	det	andet.	

 
- Jeg	er	enig	I	at	skulle	bevare	de	grønne	områder	

 
- Aarhus	har	brug	for	åndehuller,	og	Risskov	Strandpark	en	en	af	dem,	
der	ikke	må	ødelægges	med	byggeri.	

 
- Der	skal	ikke	sælges	ud	af	flere	grønne	områder	-	vores	allesammens	
åndehuller!	

 
- Oplevelsen	af,	at	hver	en	plet	er	en	potentiel	byggegrund	med	
mulighed	for	dyre	etagemeter	i	Aarhus,	er	det	stærkeste	argument	



for	at	gøre	indhug	i	grønne	områder	og	andre	åndehuller,	er	meget	
lidt	flatterende.	

 
- Fordi	vi	ikke	gider	at	have	mere	grimt	arkitektur	i	århus.	Og	
selfølgelig	skal	der	ikke	indrages	mere	grønt	areal	som	ligger	ned	til	
vandet.	Lad	nu	os	der	ikke	har	20.000.000kr	til	et	hus	have	mulighed	
for	at	kunne	komme	tæt	til	vandet.	

 
- Det	er	et	dejligt	område	at	komme	til	og	det	er	synd	og	skam	at	
ødelægge	de	efterhånden	få	områder	som	er	perler	for	alle	

 
- Der	sker	en	gradvis	afvikling	af	byens	grønne	åndehuller.	Lige	så	
stille	kvadratmeter	for	kvadratmeter.	I	Risskov	er	de	grønne	områder	
således	indskrænket	ved	dels	åkrogen	og	dels	parkområdet,	som	
begge	er	blevet	bebygget.	I	mosen	ud	mod	Lystrup	indskrænkes	
naturen	og	i	Statshospitslets	område	hæves	bebyggelsesgraden	
ligeledes	betydelig.	Det	er	på	tide	at	sige	stop!	Nok	er	nok!	

 
- Der	er	brug	for	grønne	arealer.	Specielt	her	med	de	mange	nye	
boliger	i	området.	

 
- Vi	skal	bevare	det	grønne	område.	

 
- Et	rekreativt	område	er	ved	at	blive	ødelagt	af	ustyret	byggetrang	

 
- -Fordi	vi	skal	passe	på	vores	grønne	områder	i	byen	-Fordi	
kommunen	skal	overholde	lokalplanen,	herunder	intentionen	-Fordi	
kommunen	skal	gøre	arbejdet	ordenligt	og	tilbyde	lige	vilkår	når	de	
vil	sælge	til	ejendomsudvikling	

 
- Fordi	kommunens	beboere	skal	have	grønne	arealer	-	også	mod	
kysten.	Ikke	alt	skal	brygges!	

 
- Vi	skal	værne	om	de	få	grønne	åndehuller,	der	er	tilbage.	

 
- Jeg	er	opvokset	i	Risskov	og	elsker	stadig	det	område	

 
- Aarhus	Kommune,	jeg	ønsker	vires	grønne	områder	bevaret!	

 
- Der	er	alt	for	få	åndehuller	i	Århus	Kommune	

 



- Vores	byråd	er	nogle	luskefise,	der	tillader	alt	for	meget	og	tæt	
byggere.	De	ændre	lokalplaner,	så	det	passer	ind	i	nogle	byg	herre’s	
kram.	Til	stor	skade	for	almindelige	borgere.	

 
- Der	skal	ikke	bygges	på	grønne	områder.	

 
- Det	er	det	skønneste	og	eneste	større	grønne	område	i	mit	
nærområde,	hvor	jeg	kan	lufte	hunden.	Her	går	jeg	mange	ture.	

 
- Offentlige	grønne	områder	skal	forblive	netop	det	

 
- Nu	er	det	nok.	Hele	området	omkring	parken	bliver	overbegygget.	
Men	alt	skal	ødelægges	på	profittens	alter.	Risskov	Strandpark	er	
fredet	i	den	nuværende	lokalplan.	Hvordan	går	det	til	at	man	som	
bystyre	bare	kan	ændre	lokalplaner	efter	forgodtbefindende?	

 
- Fordi	det	er	vigtigt	at	opretholde	grønne	arealer	som	ved	
standparken	til	kreativitet,	refleksion,	leg	og	udfoldelse.	Der	er	behov	
for	direkte	adgang	til	offentlig	strand.	Liebhaveri	kommer	kun	en	lille	
gruppe	mennesker	til	gode.	

 
- Jeg	går	ind	for	at	bevare	alle	grønne	områder	i	Risskov.	Jeg	er	så	træt	
af	planløse	byggerier	og	skruppelløse	bygherrer,	der	ser	stort	på	
lovgivning	og	fredning	(og	kommuner,	der	bare	halser	efter	
pengene).	

 
- Jeg	synes	vi	skal	bevare	Århus'	grønne	åndehuller.	Vi	bliver	flere	og	
flere	og	åndehullerne	bliver	færre	:-(	

 
- Vi	skal	bevare	de	bynære	grønne	oaser	

 
- Jeg	bader	der	med	min	familie	hver	sommer	og	finder	ro	i	det	ellers	
travle	li�❤	

 
- Jeg	lægger	vægt	på	natur	og	æstetik	og	ser	det	som	et	værdifuldt	
åndehul,	som	er	væsentlig	at	bevare	til	glæde	for	rigtig	mange!	
	

- Jeg	mener	virkeligt,	at	vi	skal	bevare	alle	grønne	områder	i	Århus	og	
omegn.	Det	er	så	vigtigt,	at	alle	mennesker	har	adgang	til	disse	steder	
og	ikke	kun	de	særligt	priviligerede	med	en	stor	pengepung.	

 



- ..	Det	er	jo	helt	gak	at	nedlægge	denne	oase..	Den	er	så	vigtig	for	os	
alle	og	de	sårbare	som	er	der..	Stop	nu	det	vanvid..	

 
- Vi	skal	bevare	de	rekreative	områder	i	Århus	
	

- Det	er	så	vigtigt	at	bevare,	hvad	der	er	tilbage	af	byens	grønne	arealer	
og	kystlinjer.	Ikke	mindst	set	i	lyset	af	klimadebatten	er	det	uhyre	
vigtigt,	men	for	borgernes	sundhed	og	mentale	helbred	er	det	et	
must.	

 
- Underskriver	fordi	jeg	har	boet	mange	år	i	Risskov	og	har	nydt	
Strandparken	-	det	skal	alle	fortsat	have	mulighed	for.	Der	skal	være	
luft	mellem	luksuskasserne!	

 
- Jeg	synes	det	er	vigtigt	at	bevare	dette	dejlige	åndehul	i	kvarteret,	
hvor	der	er	bygget	alt	for	massivt	de	seneste	år	

 
- Det	bestående	smukke	hus	må	ikke	ødelægges	af	grim	udvidelse,	og	
det	grønne	område	skal	i	fuld	omfang	bevares.	

 
- Fordi,	jeg	er	gammel	Århusianer	og	nyder	at	komme	i	de	hyggelige	
områder	i	Århus.	Jeg	synes	det	er	træls	at	alle	grønne	pletter	skal	
bygges	til	for	at	nogle	få	skal	tjene	tykt	på	herlighedsværdien,	mens	
man	begrænser	vi	andres	adgang	til	naturen	

 
- Det	er	vigtigt	med	nogle	åndehuller	og	det	kan	ikke	passe	hele	byen	
skal	plasteres	til	med	bygninger,som	jo	ikke	kan	flyttes.	

 
- Jeg	mener,	Aarhus	kommune	går	for	vidt	i	deres	bestræbelser	på	at	
gøre	Aarhus	til	en	stor	by.	Herma	

 
- Jeg	elsker	områdt	

 
- Til	byrådet:	Bevar	og	øg	de	(snart	sidste)	grønne	områder	i	Aarhus,	
og	i	særdeleshed	Risskov,	som	bliver	tæppebombet	med	ny	
bebyggelse.	Undgå	mistanke	om	korruption	og	kammerateri	og	tag	
borgerne	alvorlige!	

 
- Bevar	de	grønne	oaser	

 
- Risskov	er	et	af	få	(relativt)	uberørte	byområder	i	Danmark,	der	ikke	
er	skændet	af	megabyggeri.	RisSKOV	er	ikke	RisBY!	



 
- Vi	skal	bevare	de	gå	grønne	steder	vi	har	tilbage.	

 
- Fordi	Aarhus	Kommune	skal	lave	op	til	egne	kommunalplanen	og	
politikker	om,	at	bevare	en	grønt	og	klimavenlig	kommune	-	og	
derfor	ikke	nedlægge	byens	grønne	åndehuller.	

 
- Nu	må	det	stoppe,	der	kan	ski	da	ikke	bygges	mere	🙈	det	ser	
efterhånden	forfærdeligt	ud	alke	steder.	

 
- STOP	MED	AT	BYGGE	ALLE	DE	HUSE	OG	LEJLIGHEDER!!	få	folk	til	at	
bo	udenfor	byen	og	bevar	dog	det	grønne	områder...	århus	har	ikke	
brug	for	alt	dette	bebyggelse	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	området	er	grønt	og	fredeligt	og	vigtigt	at	
bevare	for	områdets	borgere	-	med	god	plads	til	ophold,	boldspil	
mmm.	

 
- Jeg	er	modstander	af	kommunens	leflen	for	rige	og	hensynsløse	
byggematadorer,	der	kun	bygger	for	egen	vindings	skyld	uden	
omtanke	for	andre.	Det	er	skandaløst.	

 
- Jeg	mener	det	er	en	synd	skam,	at	ødelægge	alle	grønne	områder,	og	i	
tillæg	kan	ændre	en	fredning	:(	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	vi	har	brug	for	noget	grønt	og	vi	oplever	
meget	byggeri	så	please	tag	ikke	ind	mod	skove	🙏🙏	

 
- Der	bliver	bygget	alt	for	tæt	i	Århus	kommune,	så	bevar	nogle	af	de	
små	åndehuller.	

 
- Der	er	så	få	åndehuller	langs	kysten	uden	bebyggelse.	Disse	bør	
kunne	bruges	af	alle	borgere	

 
- Denne	skønne	plet	er	året	rundt	til	fælles	glæde	og	skønt	ideliv	for	de	
mange,	hvilket	jeg	ønsker	den	skal	fortsætte	med	at	være,	frem	for	at	
blive	en	kortsigtet	lukrativ	engangs	indtægt	for	kommunens	kasse,	
hvorefter	den	for	altid	vil	være	på	få	private	hænder.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	det	er	vigtigt	med	så	meget	grøn	natur	i	byen	
så	meget	som	muligt.	Det	er	bevist,	at	jo	mere	natur	man	ser	i	sin	



dagligdag,	jo	mindre	risiko	har	man	for	at	udvikle	psykiske	
sygdomme.	

 
- Der	er	efterhånden	alt	for	få	grønne	områder	tilbage,	og	de	der	er	
skal	gerne	bevares	så	de	kan	nydes	af	fremtidige	generationer!	

 
- Jeg	bor	her	og	bruger	dette	skønne	område	.	

 
- Der	bliver	bygget	så	meget	grimt	byggeri	om	ørene	på	os.	Bevar	dog	
det	grønne	.	Så	vi	ikke	skal	til	at	have	haver	på	højhustagene	ligesom	i	
newyork.	

 
- Fordi	jeg	bor	i	Risskov	
	

- Jeg	ser	gerne	at	området	regards,	til	glæder	for	alle	before,	I	Risskov.	
Der	bliver	kun	mindre	og	mindre	plads	til	os	naturelsker.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	Risskov	strand	Parken	skal	bevares.	

 
- Unikt	åndehul,	som	ikke	kan	genskabes	hvis	det	ødelægges.	Den	
kortsigtede	profit,	står	ikke	mål	med	tabet!!!	

 
- Området	skal	bevares	som	rekreative	område.	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	området	har	rekreativ	betydning	for	mange	
tusinde	borgere	og	fordi	store	projekter	bør	foregå	i	et	tempo,	vi	alle	
kan	nå	at	konsumere	forandringerne	i:	Lige	nu	undergår	
Bindesbøllbyen	omfattende	forandring.	Sæt	forandringstempoet	ned,	
please.	

 
- Byggeriet	vil	ødelægge	et	meget	tiltrængt	og	attraktivt	rekreativt	
område	

 
- For	at	bevare	Strandparken...	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	ønsker	at	de	grønne	områder	i	Risskov	
bevares.	

 
- Vi	er	mange,	der	har	stor	fornøjelse	af	dette	åndehul	i	Risskov	-	og	
sådan	skulle	det	gerne	forblive.	

 



- Området	skal	bevares	
 
- Jeg	skriver	under,	fordi	det	på	sagen	og	forhistorien	i	forhold	til	salg	
af	området	virker	som	om,	der	i	denne	sag	er	urent	trav	
sagsbehandlingsmæssigt	mht.	nu	at	lave	et	forslag	til	ny	lokalplan.	
Hvad	er	ikke	klart,	hvad	den	saglige	begrundelse	er	for	at	gøre	det?	

 
- Det	ødelægger	lokalplaner	-	det	tager	fælles	grønne	områder	fra	
folket	og	giver	til	rigmænd.	Totalt	udemokratisk	fremfærd.	

 
- Jeg	synes	det	vil	være	forfærdeligt	hvis	det	areal	udlægges	til	
byggeri....	vi	har	brug	for	grønne	arealer	i	vores	nærmiljø.	

 
- Området	skal	ikke	bebygges	af	rigmænd	til	private	boliger.	Det	skal	
bevares	som	det	er,	til	gavn	for	de	mange.	

 
- Der	bygges	alt	for	vildt	i	Århus	kommune,	uden	respekt	for	eller	
harmoni	med	de	omgivelser	og	værdier	der	er	i	kvarteret	

 
- Jeg	skriver	under,	fordi	vi	skal	have	åndehuller	og	områder	fri	for	den	
byfortætning,	der	visse	steder	i	Aarhus	desværre	har	taget	over.	

 
- Jeg	ønsker	at	bevare	de	grønne	områder	i	mit	elskede	Risskov.	
	

- Vi	skal	bevare	kystnære	grønne	områder,	og	bevare	den	fri	og	
uhindrede	adgang	til	vand	og	grønne	område	som	der	er	i	dag.	

 
- Bevar	Risskov	

 
- For	mange	bevarende	lokalplaner	i	Århus	tilsidesættes	i	disse	år.	
Politikerne	i	Århus	er	åbenlyst	fikseret	på	vækst	for	enhver	pris	uden	
at	skele	til	hvilken	by	de	nuværende	borgere	ønsker.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	vi	bor	i	Århus	nord/vest	og	bruger	Risskov	
strandpark	som	rekreativt	område.	Vi	bader	der	om	sommeren.	Går	
tur	derude	det	er	et	Århus	frirum	hvor	alle	kan	komme	ud	til	vandet.	

 
- Strandparken	skal	ikke	ødelægges	af	ejendoms	moguler	

 
- Det	har	da	aldrig	været	meningen	at	området	skulle	bebygges.	
Bevaringsværdige	miljøer,	inkl	gamle	huse	og	grønne	områder	bliver	
alt	for	ofte	brutalt	slagtet	for	profit	og	egen	vindings	skyld.	Det	er	



ikke	i	den	almene	borgers	interesse,	heller	ikke	at	lokalplaner	bliver	
skrottet	fordi	nogle	med	mange	penge	kan	se	en	fordel	i	det	og	
desuden	har	fedtet	lokalpolitikere	ind	i	loyalitetsdilemmaer.	De	er	
korrumperet	af	for	tæt	omgang	med	kapitalstærke	og	
investeringsivrige	mænd.	

 
- Der	ligger	et	fint,	gammelt	hus	på	grunden.	Bevaringsværdigt	og	
smukt.	Det	er	noget	svineri	at	ville	udstykke	og	kun	tænke	i	profit!	

 
- Jeg	ikke	ønsker	yderliger	bebyggelse	ved	Strandparken,	og	synes	den	
eksisterende	bolig	burde	benyttes	til	et	almennyttigt	formål.	

 
- Jeg	mener	ikke	at	vi	skal	ændre	lokal	plan	for	at	to	bygherre	skal	have	
love	at	bygge	privat	bolig	og	tjene	stort	på	dette.	Det	gavner	kun	dem	
selv.	Der	er	tidligere	givet	afslag	på	anmodning	om	at	bygge	på	
grunden!	

 
- Det	er	uigennemsigtigt	og	mistænkeligt	at	kommunen	ændrer	
holdning.	

 
- Uetisk	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	grunden	ikke	bør	bebygges	af	hensyn	til	den	
bevaringsværdige	Hack	Kampmann-bygning.	

 
- Jeg	ønsker	vi	skal	overholde	aftaler	&	Lokalplaner	&	undgå	
nepotisme!	🙏	

 
- Ligebehandling	skal	være	ret	

 
- Mistillid	til	politikerne	i	sager	om	lokalplaner,	der	åbenbart	kan	
ændres,	hvis	man	har	venner	i	byrådet	og	har	penge	nok.	

 
- Undres	over	at	en	lokalplan	skal	ændres	efter	blot	to	år.	Hvilke	
interesser	er	mon	på	spil?	

 
- Lige	regler	for	alle..	rige	og	snu..	og	alle	os	andre	

 
- Det	skal	være	lige	for	alle	og	vi	ikke	vil	have	politikere	der	lige	fixer	
vennetjeneste	

 



- Den	generelle	tillid	til	at	vi	kan	stole	på	vores	myndigheder,	
undergraves	gang	på	gang.	Frem	træder	i	stedet	billedet	af,	at	hvis	du	
har	penge,	magt	og	de	rigtige	forbindelser,	kan	du	operere	frit	og	
udenom	love,	regler	og	konsekvenser.	Jeg	tror	stadig	på	at	den	
danske	demokratiske	ide	og	model	er	en	væsentlig	forklaring	på	at	
vores	land	bonner	ud	med	høje	point	indenfor	tillid	mellem	borgere	
og	myndigheder.	Aarhus	Kommune	må	ikke	stille	sig	til	rådighed	for	
misbrug	og	det	der	er	værre.	En	kommune	i	vækst	vil	kun	kunne	
være	i	nogenlunde	balance	hvis	borgerne	inddrages	og	tages	
alvorligt.	Den	aktuelle	sag	er	smagløs	og	hovedrystende	og	der	bør	
slås	hårdt	ned	på	den	form	for	(manglende)	sagsbehandling.	

 
- Jeg	skriver	under	for	at	bevare	de	grønne	åndehuller	i	Aarhus	og	gøre	
modstand	med	den	fortætning	der	sker.	

 
- det	vil	være	fuldstændigt	meningsløst	at	ændre	lokalplan	på	det	
oplyste	grundlag.	Vil	yderligere	være	med	til	at	øge	politikerlede	og	
mistillid!	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	det	jeg	har	læst	om	dette	projekt,	lugter	langt	
væk	af	vennetjenester	i	byrådet.	Det	er	selvfølgelig	ikke	acceptabelt.	
Der	ud	over,	er	jeg	som	borger	i	Aarhus,	uendelig	træt	af,	at	alle	
grønne	områder,	bliver	inddraget	og	brugt	til	bokigspekulanter	og	
andre	privatpersoner	med	pengekassen	i	orden.	Dette	område	er	så	
rekreativ	for	mange	mennesker,	lad	det	blive,	og	hvis	det	skal	
udvikles,	så	udvikle	det	til	byens	borgere	og	ikke	til	rige	venner	af	en	
rådmand	og	andre	byrådsmedlemmer.	

 
- Rådmand	Bünyamin	Simsek	fra	Venstre	forærer	3100m2	grund	til	
sin	ven	Martin	Bricks	for	5.0	mill.	d.kr.	hvor	prisen	mindst	skulle	
være	15	mill.	d.kr.	

 
- Jeg	bekymre	mig	stærkt	om	hvorfor	kommunen	pludselig	vil	ændre	
den	lokalplan	der	lavet	fornyeligt.	Køber	af	grunden	har	vidst	fra	dag	
et,	hvad	vilkårene	for	dette	køb	var.	Er	det	virkeligt	muligt	at	
kommunen	har	en	rygrad	som	en	slatten	spagetti,	når	det	kommer	til	
forespørgsler	fra	indflydelsesrige	bygherre,	der	måske	også	er	i	lidt	
for	tætte	forbindelser	med	rådmanden	??	Det	er	ikke	just	en	sag	der	
får	en	til	at	tro	på	det	lokale	nærdemokrati.	

 
- Jeg	mener	at	det	grænser	til	en	kriminel	handling	af	byrådet.	Byrådet	
har	i	mange	situationer	udvist	foragt	for	skatteborgerne.	Hele	



boligpolitikken	i	Aarhus	kommune	sejler.	De	personer	med	flest	
penge	bestemmer.	Vi	ser	i	øjeblikket	for	mange	af	disse	situationer.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	jeg	synes	at	det	er	vigtigt,	at	bevare	grønne	
oaser	mellem	bebyggelser.	Og	specifikt	for	dette	område,	som	det	
fremtræder	nu	hvor	bebyggelserne	op	til	svarer	ril	den	
bevaringsværdige	offentlige	ejendom,	der	ligger	på	området.	

 
- Alt	andet	ville	være	uanstændigt.	

 
- Det	er	vigtigt.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	føler	der	bliver	lavet	aftaler	her	ud	fra	
privatinteresser	som	de	der	laver	aftalerne	ikke	ønsker	at	
offentliggøre	og	sikkert	fordi	aftalen	ikke	er	demokratisk	og	ikke	
tåler	at	blive	delt	med	borgerne	i	Århus	

 
- Der	mangler	åbenhed	og	begrundelse	for	ændring	af	lokalplan.	

 
- Fri	luft,	fri	luft,	fri	luft,	skal	en	by	have	

 
- De	demokratiske	beslutningsprocesser	er	blevet	kvalt	af	økonomiske	
særinteresser	

 
- Man	må	kunne	stole	på	en	lokalplan.	

 
- Lokalplaner	skal	ikke	kunne	ophæves/ændres	uden	forudgående	
borgerinddragelse.	Når	lokalplaner	ønskes	ændret,	SKAL	der	
foreligge	væsentlige	argumenter,	og	almenvellets	interesser	bør	
vægtes	højere	end	investorernes.	Grønne	åndehuller	bør	så	vidt	
muligt	bevares.	Borgerne	kræver	mere	åbenhed.	

 
- Jeg	skriver	under	fordi,	jeg	gerne	vil	værne	om	Aarhus	og	de	særlige	
områder	der	kendetegner	den.	Man	må	kunne	stole	på	en	lokalplan	
og	ikke	bare	fordi	man	har	penge	kunne	ommøblere	et	
bevaringsværdigt	område	udelukkende	til	eget	bedste.	Man	kan	
spørge	hvilke	tungtvejende	grunde	ligger	til	grund	for	at	lokalplanen	
nu	igen	skal	ændres?	

 
- Jeg	savner	gennemsigtighed	i	forvaltningen	og	en	fyldestgørende	
begrundelse	for	behovet	for	en	ny	lokalplan.	

 



- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	synes	det	er	en	principiel	sag	og	det	er	
vigtigt	at	vi	kan	stole	på	vores	lokalplaner.	

 
- Bevar	nu	de	efterhånden	få	og	dejlige	grønne	områder	vi	tilbage	i	
Aarhus	.	Vi	har	IKKE	brug	for	flere	grimme	bygninger	.	

 
- Strandparken	er	et	meget	vigtigt	friareal	for	Aarhus	fordi	det	er	med	
til	at	kompensere	for	den	massive	byfortætning	

 
- Jeg	skriver	under	fordi	jeg	er	en	demokratisk	borger	med	
nysgerrighed	og	interesse	i	min	by’s	udviking	
	

- Jeg	opfatter	det	som	at	kapitalstærke	interesser	kan	fremme	egne	
behov,	hævet	over	lokale	beboere.	Samt	vedtaget	lokalplan.	

 
- Alle	kan	ikke	bo	ved	vandet	,	men	bevar	denne	grønne	plet	ned	til	
bugten	til	alle	os	,	som	ikke	har	havudsigt	fra	vores	hus.	Og	vi	er	jo	de	
fleste.	

 
- Jeg	ønsker	strandparken	bevaret	som	den	er	uden	ny	bebyggelse	

 
- De	grønne	områder	i	og	omkring	Risskov	Strandpark	i	
beboelsesområderne	bliver	mindre	og	mindre	mens	beboerantallet	
vokser	dramatisk	i	området	med	bebyggelsen	Bindesbølparken	på	
det	tidl.psykiatrisk	hospital,	nyudstykninger	på	taleinstituttes	tidl.	
grund,	bebyggelsen	på	tidl.	børn	og	unge	psyk.	og	for	nogle	år	siden	
Skovparken	på	det	tidl.psykologisk	instituts	grund.	Bevar	de	
bygningsfrie	åndehuller	i	området.	

 
- Jeg	synes,	man	skal	passe	på	de	få	fredede	bygninger,	vi	har!	
ROLIGHEDSVEJ	16	A..	ER	BEVARINGSVÆRDIG	MED	DETS	SMUKKE	
TAKKEDE	GAVLE.	Og	skal	ikke	ødelægges	af	sort	stor	firkantet	
tilbygning..	En	modernisering	der	er	mere	skånsom	for	bygningens	
udvendige	udtryk	kan	nemt	lade	sig	gøre.	Samtidig	med	at	man	
opgraderer	det	indvendige.	

 
- sagen	har	været	en	usmagelig	leflen	for	en	byggematatdor.	det	lugter	
desuden	af	samblanding	af	interesser	

 
 


